

COMPTES:

MM. Loranger & Melançon, services professionnels	42.00
Eugène St-Jacques, services professionnels	25.00
Dr. Donald Hingston, services professionnels	25.00
J. J. Lomax, sténographie, Cour du Recorder	4.00

Le tout formant une somme totale de . . . \$7,731.41

Adjournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 11 novembre 1911, a.m.

M. Lachapelle, président. Tous présents.

1.—Soumis un rapport du Chef de Police, au sujet de l'érection d'une station de patrouille au poste No 20.

Résolu: De retourner ledit rapport au Chef de Police, pour étude avec le Chef du Département des Incendies et rapport conjoint.

2.—Soumise une communication du Secrétaire de la Commission du Port au sujet du dépôt de fumier dans le port.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef pour attention immédiate.

3.—Le Chef de Police transmet la liste des absences motivées dans le Département de police pour la période du 16 au 31 octobre, et recommande que le salaire de ceux y mentionnés soit payé en entier.

Résolu: En conséquence.

4.—Le Chef de Police soumet la Check Pay List pour le Département de Police du 16 au 31 octobre et recommande de l'approuver.

Résolu: En conséquence.

5.—Après avoir pris en considération certains rapports des chefs de départements, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil:

10. A l'effet de voter une somme de \$1,049.25 pour payer aux employés du département du revenu du temps supplémentaire pour compléter les rôles de cotisation.

20. A l'effet de répondre à une question du Conseil, "re" service des chars urbains sur la rue Notre-Dame, de Gosford en allant vers l'Est.

30. A l'effet de nommer M. C. N. Robillard secrétaire du Département des Evaluateurs, en remplacement de M. Normandin, décédé, au salaire de \$1,400 par année.

40. A l'effet de transmettre au Conseil un rapport supplémentaire du Chef du Département des Incendies, ainsi qu'une photographie démontrant la manière dont les grands moteurs tracteurs sont attachés à l'échelle aérienne et à la pompe à vapeur et de recommander que leur rapport préliminaire soit accepté et que le contrat soit accordé à la maison Seagrave, pour la fourniture de tracteurs automobiles pour l'échelle aérienne et la pompe à vapeur.

50. A l'effet de mettre une somme de \$1,000 à la disposition de l'Avocat consultant de la Cité pour aller plaider en Angleterre la cause des chars urbains et de la Cité de Montréal.

60. A l'effet de remettre à la British Electric Plant Co. un chèque de \$6,500 et de faire remplacer ce chèque par un autre représentant 10 pour cent du contrat, soit \$4,025 sur lequel intérêt à 4 pour cent sera payé tel que mentionné dans les spécifications.

70. A l'effet d'incorporer la Montreal City Hockey League.

80. A l'effet de permettre à la Colonial Real Estate Co. d'ériger une écurie sur le lot No 1574, quartier St-André, Avenue Overdale.

90. A l'effet de permettre à la Canadian Rubber Co. d'ériger un garage d'automobiles sur le lot 44 quartier Ste-Marie, carré Papineau.

100. A l'effet de permettre à la Frisco Mineral Water Co. d'ériger une écurie sur le lot 463 sub. 8, 9 et 10 rue Mitcheson, quartier St-Jean-Baptiste.

110. A l'effet de permettre à M. Joseph Vanier d'ériger une écurie sur le lot 309 Ville Côte St-Louis, quartier St-Denis, 191 Carrières.

120. A l'effet de permettre à M. Henri Boisjoli de rece-

ACCOUNTS:

Messrs. Loranger & Melançon, professional services	42.00
Eugène St-Jacques, professional services	25.00
Dr. Donald Hingston, professional services	25.00
J. J. Lomax, stenographer, Recorder's Court	4.00

The whole forming a total sum of . . . \$7,731.41

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held the 11th November 1911, a.m.

Present: All the members of the Board. Mr. Lachapelle in the chair.

1.—Submitted a report from the Chief of Police anent the erection of a patrol station at No. 20 police station.

Resolved: That said report be referred back to the Chief of Police and to the Chief of the Fire Department for a joint report.

2.—Submitted a communication from the Secretary of the Board of Harbour Commissioners anent the dumping of manure into the Harbour.

Referred to the Chief Engineer for its immediate attention.

3.—The Chief of Police transmitted the list of justified absences in the Police Department for the fortnight ending on the 31st October and recommended that the salary of the employees therein mentioned be paid in full.

Resolved: Accordingly.

4.—The Chief of Police submitted the Check Pay List of the Police Department for the fortnight beginning on the 16th of October and recommended that the same be approved.

Resolved: Accordingly.

5.—After having considered certain reports from the Heads of Departments, it was

Resolved: To report to Council:

10. Recommending that a sum of \$1,049.25 be paid to the employees of the Revenue Department for extra work performed in connection with the completion of assessment rolls.

20. Replying to a question put by the Council "re" Car service on Notre Dame street, from Gosford eastwards.

30. Recommending that Mr. C. N. Robillard be appointed secretary of the Assessors Department vice Mr. Normandin, deceased, at a salary of \$1,400 per annum.

40. Transmitting to Council a supplementary report from the Chief of the Fire Department with a photo showing how the large traction motors are attached to the aerial ladder and to the fire engine, and recommending that their previous report be adopted and the contract awarded to the Seagrave firm for the supply of automobile trucks for the aerial ladder and the fire engine.

50. Recommending that a sum of \$1,000 be placed at the disposal of the Consulting City Attorney in connection with his travelling expenses to England where he is to plead the case of the Street Railway and the City of Montreal.

60. Recommending that the British Electric Plant Co. be refunded a cheque of \$6,500 and that the same be replaced by another representing 10 per cent. of the contract, viz \$4,025 on which 4 per cent. interest shall be paid as mentioned in the specifications.

70. Recommending that the Montreal City Hockey League be incorporated.

80. Recommending that the Colonial Real Estate Co. be allowed to erect a stable on lot No. 1574, St. Andrew ward, Overdale avenue.

90. Recommending that the Canadian Rubber Co. be allowed to erect an automobile garage on lot 44, St. Mary's ward, Papineau Square.

100. Recommending that the Frisco Mineral Water Co. be allowed to erect a stable on lot 463 sub. 8, 9 and 10 Mitcheson street, St. Jean-Baptiste ward.

110. Recommending that Mr. Joseph Vanier be allowed